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Verslag overleg agendacommissie 14 april 2022, 19:30 uur 

Aanwezig:
- Burgemeester K. van Rooij (voorzitter)
- M. Kerkhof (HIER) 
- J. van Gerwen (CDA)
- W. Wagenaars (VVD)
- R. Merks (SP) 
- M. van Esch (Hart) 
- A. de Zwart (PvdA/GL) 
- G. Hobert (D66)
- P. Verkuijlen (Gemeentebelang Meierijstad)
- K. van Lieshout (LOKAAL)
- Griffier E. Franken 

Afwezig:
- J Minkels (FvD)

1. Opening en mededelingen
De voorzitter verwelkomt de aanwezigen. De burgemeester meldt dat hij verhinderd is voor 
het eerstvolgende overleg van de agendacommissie en fractievoorzittersoverleg op 2 juni 
wegens een werkreis naar Carentan (Frankrijk).
De griffier meldt dat de Ipads voor raadsleden en burgercommissieleden volgende week 
donderdag 21 april worden uitgeleverd. Volgende week worden ook de e-mailadressen vanuit 
de gemeente bekendgemaakt.

2. Vaststelling verslag vergadering 19 januari 2022 
Het verslag wordt conform concept vastgesteld. 

3. Bestuurlijke planning
De agendacommissie is akkoord met de bestuurlijke planning.

4. Voorlopige agenda raadsvergadering 19 mei 2022
De burgemeester vraagt of de agendacommissie met het oog op een mogelijke 
coalitievorming een aparte vergadering wil plannen voor de benoeming van de wethouders en 
nieuwe raadsleden. Dat is het geval. De agendacommissie besluit om de reguliere 
raadsvergadering te verplaatsen van 19 mei naar 10 mei. De raadsvergadering voor het 
benoemen van de wethouders en nieuwe raadsleden wordt onder voorbehoud gepland op 19 
mei.

De agendacommissie benoemt de volgende punten als voorlopig hamerstuk voor de komende 
raadscyclus: 

Agendapunt 10: Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan “Boerdonksedijk 1 te Erp”.
Agendapunt 12: Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan “Landelijk Gebied Loosbraak 

 ongenummerd”. 

5. Voorlopige agenda commissies 21 april 2022
De agendacommissie is akkoord met de agenda’s. 
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6. Programma beeldvormende avond 1 juni 2022
De agendacommissie vraagt zich af of het mogelijk is om (een gedeelte van) het programma 
op donderdag 2 juni te plaatsen. De griffie kijkt naar de mogelijkheden.

7. Lijst ingekomen stukken
Er zijn geen opmerkingen.

8. Rondvraag en sluiting
De heer Merks roept op om zoveel mogelijk de donderdagavonden te gebruiken voor 
raadsbijeenkomsten.

De heer Verkuijlen vraagt of hij iemand mee mag nemen naar de agendacommissie. De 
burgemeester antwoordt dat dit geen probleem is daar dit overleg openbaar is. De 
agendacommissie is wel van mening dat deelnemers aan dit overleg bij voorkeur raadsleden 
dienen te zijn.

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering.


